

**Protokoll fra styremøte 8-2021 i  
Forskerforbundets lokallag ved Universitetet i Sørøst-Norge (avd. 690)**

<b>Tid:</b>	<b>15. november 2021, kl. 09.00-12.00</b>
<b>Tilstede:</b>	Tony Burner, Berit Bratholm, Solfrid Bratland-Sanda, Pia Gulbrandsøy (i annet møte 10-11), Sigurd Hareide (til kl. 11.10), Arnulf Myklebust, Vivienne Welsby og Ansgar Ødegård
<b>Forfall:</b>	Eva Merete Bjerkholt, Sigurd Kraft Gulbrandsen, Tor Erik Jensen, Mette Kammen og Elsa Kristiansen
<b>Sted:</b>	Zoom
<b>Referent:</b>	Sigurd Hareide, kl. 09.00-11.05. Pia Gulbrandsøy kl. 11.05-12.00

**Sak 68/21: Godkjenning av referat**

**Vedtak:**

*Referatet er godkjent.*

*Sakene merket med gult ble flyttet frem før sak 68/21 siden sekretæren ikke var tilstede fra kl. 11.05. Sak 77 ble delvis tatt først i møtet og delvis til slutt (jf. gulmerking eller ei).*

**Sak 69/21: Orientering om deltakelse på Forskerforbundets representantskapsmøte 21.-22. oktober**

Bratholm og Ødegård orienterte om deltakelsen ved representantskapsmøtet. Tony Burner ble valgt som vara i hovedstyret, Berit Bratholm, som har sittet en periode som vara, ble valgt som medlem av valgkomiteen.

**Vedtak:**

*Tatt til orientering.*

**Sak 70/21: Lønnsoppgjøret 2021 og veien videre**

Bratholm orienterte om lønnsoppgjøret. [Resultatet](#) er publisert på usn.no.

Vi må begynne arbeidet fremover mot neste oppgjør allerede på nyåret.

**Vedtak:**

*Tatt til orientering.*

**Sak 71/21: Deltakelse på kurs i høst**

Welsby deltar på hele og Ødegård på deler av sektorseminaret til Forskerforbundet i november.

**Vedtak:**

*Tatt til orientering.*

**Sak 72/21: Om campusmøter i høst**

Det blir lokale møter ved alle campus. Ødegård deltar som leder alle arrangementene.

**Vedtak:**

*Tatt til orientering.*

### **Sak 73/21: Lokallagsstyremøter m.m. til våren**

AU hadde på forhånd sendt ut forslag til datoer. Det var kommet noen tilbakemeldinger på disse, og datoene ble også gjennomgått i møtet.

#### **Vedtak:**

*De foreslåtte datoer ble vedtatt i hovedsak, men AU gjør justeringer i tråd med forslag fra Kammen og Burner meldt inn før møtet.*

### **Sak 74/21: Styresakene til novembermøtet**

Følgende temaer ble viet særlig oppmerksomhet:

- om studieportefølje, særlig ved HIU
- den nye direktørstillingen – protokolltilførsel fra fagforeningene følger saken
- ny ARK-undersøkelse 2022 – tillitsvalgte er fortsatt ikke med i alle ledd, vernetjenesten er inne som sist
- varslingsrutiner ved USN har vært tema i IDF-møter

#### **Vedtak:**

*Tatt til orientering.*

### **Sak 75/21: Nytt fra fakultetene v/fakultetstillitsvalgte**

**HH:** Har hatt ID-møte. Ble informert om den økonomiske situasjonen på fakultetet og høringsvaret fra HH til OU-prosessen. HH reagerer på at det er lite konkrete forslag til tiltak og en del forhold som skal utredes videre.

**HS:** Har hatt ID-møte. Diskuterte budsjett. 50 nye masterplasser på fakultetet. Sykefraværstatistikk. Porsgrunn har høyt sykefravær. Diskusjon rundt hvorfor. Stort arbeidspress er oppgitt som årsak. Ellers lavt fravær på instituttene.

**HIU:** ID-møtet i begynnelsen av måneden utsatt til slutten av måneden. Nedskalering av barnehagelærerutdanningen i Vestfold (jf. styresak om portefølje). 0-opptak, hva betyr det? Skal opp på ID-møte etter IDF-møtet. Hareide (sekretær) og Jensen (campustillitsvalgt) har deltatt i møte om saken med fakultetsledelsen og fagmiljøet. Jensen følger opp saken i kontakt med Burner (fakultetstillitsvalgt).

#### **Vedtak:**

*Tatt til orientering.*

### **Sak 76/21: Nytt fra campus v/campustillitsvalgte**

**Drammen:** Studenthuset. Medvirkning har vært fraværende i lokalt arbeidsmiljøutvalg. Saken står stille. Arbeidstilsynet skal på forespørsel fra Gro Bratsberg avgjøre om medvirkningen har vært tilstrekkelig.

**Kongsberg:** Campusmøte 7. desember, 10 påmeldte nå. Ny instituttleder på TNM som kaller inn campustillitsvalgt til det meste.

**Bø:** Julemøte 14. desember. Nytt bygg i Bø og prosesser som krever medbestemmelse, og her må vi passe på at prosessene skjer på riktig måte.

#### **Vedtak:**

*Tatt til orientering.*

### **Sak 77/21: Eventuelt**

**1) Honorar:** Hareide orienterte om tallgrunnlaget for honorar til de tillitsvalgte i lokallaget. Han sjekker tallene med tillitsvalgt for teknisk-administrativt ansatte før endelig melding om innsending av krav sendes ut i e-post.

#### **Vedtak:**

*Tatt til orientering.*

**2) 13. desember:** Hareide orienterte om neste styremøte som er fysisk i Drammen. Selve møtet blir på campus Drammen, lunsjen blir på restaurant i nærheten. Detaljer sendes ut i e-post når det nærmer seg.

Tidene i innkallingen stemmer.

**Vedtak:**

*Tatt til orientering.*

**3) Arbeidsgruppe om arbeidsplanprinsipper:** Ødegård har møtt på to møter og Hareide på ett så langt, og de orienterte om arbeidet fra oktober, som oppfølging av USN-styrevedtaket i juni. Arbeidet skulle gå frem til desember, men er blitt forlenget slik at siste møte nå er i januar. Den største usikkerheten i arbeidet dreier seg om definisjonen av den nye kategorien Faglig pedagogisk utviklingsarbeid (skrives også faglig-pedagogisk utviklingsarbeid i saksdokumentene) og forholdet mellom denne og FOUI-tiden.

**Vedtak:**

*Tatt til orientering.*

**4) Strategi:** I forbindelse med høringen til strategi for USN vil vi være tydeligere på at studiekvalitet bør fremheves. Studentperspektivet bør også fremheves.

**Vedtak:**

En gruppe i lokallagsstyret utarbeider et forslag til høringsforslag som fremhever studiekvalitet i strategien.